



Houlkær Menighedsråds beslutningsprotokol

torsdag den 10. oktober 2024 kl. 19.00
Houlkær Kirke, lokale B

Salmevalg:
Vibeke


Afbud:
Medarbejderrepræsentant: Hanne Flyvholm

Dagsorden:

| | | |
|---|-----------------|--|
| 1. Godkendelse af dagsorden | 19.00 5 min | Godkendt |
| 2. Kommentarer til beslutningsprotokol fra sidste møde | 19.05 5 min | Ingen bemærkninger |
| 3. Familienetværk (O/D/B) - Steen og Cordelia | 19.10 15 min | Familienetværket har kørt i nogle år. Der vil ikke komme en ny bevilling til projektet fra ministeriet. Den nuværende tovholder stopper til november, hvorfor der mangler en ny tovholder. Der er 2 arrangementer om måneden. Der startes med en aktivitet og afsluttes med fællesspisning. Er der nogen frivillige i vores sogn, der kan påtage sig opgaven. Den afgående tovholder udarbejder en oversigt, som vi kan arbejde videre med og overveje mulige emner som tovholder. |
| 4. Internationale gudstjenester i Houlkær Kirke 4.1. Skal Internationale gudstjenester forankres i Houlkær Kirke? (O/D/B) - Anne 4.2. Hvis ja, hvordan skal det praktiske arbejde blandt kirkens medarbejdere organiseres. (D/B) - Lina - Bilag 1 | 19.25 30 min | Udsat til næste møde i november. |
| 5. Forespørgsel fra Viborg Domprovsti vedr. forankring af "Viborg Internationale Kirkemusikfestival" i Houlkær Kirke med Maja som tovholder - (O/D/B) - Anne - Bilag 2 | 19.55 15 min | Udsat til næste møde i november. |
| 6. Økonomi 6.1. Orientering af økonomi fra januar til september (O) - Mogens - bilag 3A 6.2. Godkendelse af kvartalsrapporten (B) - Mogens - bilag 3B | 20.10 15 min | 6.1 - År til dato er der et underskud på 10.585 kr. på driften. 6.2 - Kvartalsrapporten blev godkendt af menighedsrådet. |

| | | |
|--|-------------------------|---|
| <p>6.3. Orientering om Budget 2025 (O) - Mogens</p> <p>6.4. Budgetsamtaler i 2025 (O) - Mogens</p> | | <p>6.3 - Der er sendt brev til provstiudvalget om hjælp i forhold til de manglende 100.000 kr. Vi har ikke fået bevilliget yderligere penge, og vi skal få budgettet til at gå i nul. Menighedsrådet opfordrede til, at der bliver taget kontakt til domprovsten for yderligere forklaring. Anne kontakter domprovsten. Vi fortsætter processen med Velas for aflevering budget 2025.</p> <p>6.4 - Næste års budgetsamtale er torsdag d. 1. maj kl. 18.00.</p> |
| <p>7. Pause</p> | <p>20.25 15 min</p> | |
| <p>8. De himmelske dage i Silkeborg (D/B) - Cordelia</p> | <p>20.40 10 min</p> | <p>Der var en drøftelse af vigtigheden af, at menigheden inviteres til De himmelske dag, når det ligger så tæt på. Det blev besluttet, at Sogneudflugten i 2025 bliver til De himmelske dage. Der skal reklameres i Houlkær Nyt, hjemmeside og på Facebook. Cordelia arbejder videre med planlægningen.</p> |
| <p>9. Ansøgning om brug af lokaler i kælderen (O/D/B) - Lone - Bilag 4</p> | <p>20.50 5 min</p> | <p>Ansøgningen blev godkendt for 1 år mod at der gives noget til forårsmarkedet.</p> |
| <p>10. Nyt fra</p> <p>10.1. Formanden</p> <p>10.2. Præsterne</p> <p>10.3. Kordegnen</p> <p>10.4. Kirkevæрге</p> <p>10.5. Kirkegårdsudvalg</p> <p>10.6. Præstegårdsudvalg</p> <p>10.7. Kontaktpersoner</p> <p>10.8. Medarbejderrepræsentant</p> <p>10.9. Andre Udvalg</p> | <p>20.55 20 min</p> | <p>10.1 - Anne har aftalt med Arne, at han afholder et førstehjælpskursus. Der arbejdes på at findes en dato. Pige-koret skal på tur til London på lørdag. De afholdte en flot koncert i søndags.</p> <p>10.2 - Om 2 uger er Astrid tilbage i praktik i 3 uger og deltager også i konfirmandugen. Spaghettigudstjenesten har ændret navn til Stjernestunden. Sidste gang var der fuldt hus. Der er et ønske om, at det bliver gratis at deltage.</p> <p>10.3 - Kursus i Personregistrering er gennemført.</p> <p>10.4 - Skadesanmeldelse vedr. tyveri af kobber er sendt til forsikringsselskabet.</p> <p>Ventilationsrenoveringen er næsten færdig i sognegården. Ventilationen kører som det skal i kirken.</p> <p>Der er gået et bord i stykker i sognesalen i forbindelse med udlån. Anne kontakter dem, der har lånt lokalet.</p> <p>Der er indhentet tilbud på rafteskab. Anne aftaler med spejderne om betalingen.</p> <p>Der skal snart sættes gang i udbuddet til klokkestablen. Svend Erik arbejder videre med opgaven.</p> |

| | | |
|----------------------------|----------------|--|
| | | <p>10.5 - Der er gang i kloakeringen ved Viborg Kirkegård. Der er møde igen i december.</p> <p>10.6 - Ingen bemærkninger.</p> <p>10.7 – Der er planlagt MUS. Der har været møde med kirketjenerne omkring mindesammenkomster.</p> <p>Der skal udarbejdes ansættelsesbreve til medarbejdere, der har under 8 timer om ugen. Vibeke og Lone kontakter Mette i Provstiet.</p> <p>10.8 - Medarbejderne var glade for snakken om mindesammenkomsterne og ønsker samme model ved snakken vedr. Internationale gudstjenester.</p> <p>10.9 - Ingen bemærkninger.</p> |
| 11. Eventuelt | 21.15 5 min | Mødet deles op i 2 møder. Først almindeligt menighedsrådsmøde og dernæst konstitueringsmøde. |
| Punkter til følgende møder | | Betaling til arrangementer. Mindesammenkomster i Houlkær Kirke. |


Anne Verner Hansen


Lina Gaarde Knorborg


Mogens Futtrup



Vibeke Bach Mikkelsen



Svend Erik Jørgensen


Carsten Marcussen


Gunnar S Jespersen


Vagner Christensen


Lotte Martin Jensen


Cordelia Johnston